

## 證道講員介紹



趙耀中牧師  
**Pastor Johnny Chao**

趙耀中牧師來自台灣，1993 年於家人移民加拿大。2002 年在多倫多大學信主，畢業後在華人諮詢服務處任職幫助來到加拿大的華人和新移民。2011 年蒙神呼召奉獻做全時間傳道人，在北美天道神學院接受神學裝備。先後在多倫多大學參與學生事工和 Truth In My Days 基督教護教學事工，於仕嘉堡華人宣道會和萬民福音堂為傳道人。2023 年開始在天柏華人基督教宣道會任職全職牧者。趙牧師熱衷於教導家庭如何鞏固自己，並裝備下一代如何有一個屬於聖經的世界觀，來面對世俗的各種挑戰。趙牧師和趙方淑美師母結婚 15 年。師母現為全職家庭主婦在家教育三個女兒嘉蕙，嘉蕙和嘉棠。

Pastor Johnny Chao was born in Taiwan and immigrated to Canada in 1993. Johnny became a follower of Jesus Christ in 2002 while studying at the University of Toronto. After graduation, he worked as a community service worker serving new immigrants to Canada. In 2011, Pastor Johnny began his full-time study at the Tyndale Seminary in Toronto. He has served in student ministry at the University of Toronto and is a member of the Truth in My Days Christian Apologetics Ministry. He has been the Youth and English Pastor at the Scarborough Chinese Alliance Church and the Peoples Gospel Church. In 2023, Johnny moved to the US

and has been serving as the Pastor of the English Congregation at the Chinese Christian Alliance Church of Tampa Bay. Johnny has a passion for equipping the family and the next generation through the study of scripture and the use of apologetics to build a Biblical Worldview and face the various challenges in today's culture. Johnny is married to Monica, and they currently homeschool three girls, Emma, Abigail, and Ariella.